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Dagsorden skolebestyrelsen på Klostermarksskolen onsdag den 29. aug.  kl. 17.30-19.30 

Mødeleder: 

Referent:  Rikke 
    Kl. Punkt Referat Handling 

1 17.30 Godkendelse af dagsorden  Dagsordenen er godkendt  

2 17.35 Meddelelser  
 Formanden 
 Skoleledelsen 
 Medarbejder 

repræsentanter  
 Andre 

Skoleledelsen: 
Velkomst til nye og gamle + præsentationsrunde. 
 
Ny ledelse og lavet nye tiltag bl.a. velkomst til 0. 
klasserne. Der er positive tilbagemeldinger fra 
medarbejdere og forældre. 
 
Forældremøder: Der mangler en fra SKB d. 1. september. 
Det har fungeret godt, at starte op fælles, og med 
repræsentanter fra SKB og skoleledelse. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Opsigelse fra medarbejder i sommerferien. Der er 
foretaget outro-samtale, og der har været 
ansættelsessamtaler - ansættelse af ny lærer er på plads 
og bliver meldt ud primo september. 
 
”Lokaler på skolen” 
Der gives en status på de nuværende lokaler og deres 
stand. 
Generelt fine lokaler, og fremstår pæne. Enkelte steder er 
der få mangler og skader. Der er lokaler, der er varme. 
Det er på mellemtrinnet. 
Ligeledes fungerer udsugningen dårligt i kantinen. 
Der er utætheder i udskolingen, den er prioriteret højt i 
Center for ejendomme. 
 
Fra UVM er der kommet spørgeskema vedr. tilsynspligt. 
 
SOME ambassadører er valgt blandt medarbejderne i 
forhold til profilering af skolen. Der skal dog gives 
samtykke til at offentliggøre billeder på sociale medier. 
SKB bakker op om tiltaget vedr. brug af sociale medier. 

 
 
 
 
 
 
Der indhentes tilbud 
på solfilm til de varme 
lokaler på 
mellemtrinnet. 
 
 
 
 
 



 

 

Opfordring fra SKB til at opdatere hjemmeside og lave 
film/brochure. 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
Kresten orienterer om den økonomiske situation i RK, 
hvilket tegner til besparelser. Det drejer sig om 8 mil. 
De enkelte enheder indstiller forslag, og kommer til høring 
i SKB. Der opfordres til, at bestyrelsen bruger eventuelle 
netværk til at påvirke processen.  
 

3 17.45 Kort gennemgang arbejdet 
i bestyrelsen  

Rykkes til næste gang.  

4 17.55 Elevrådet Lucas: 
Der har været første elevrådsmøde for hele skolen (2. til 9. 
årgang). Til mødet var der valg til forskellige poster. Formand: 
Lucas 9.a, næstformand: Iben 8.b. Valget blev holdt ved 
demokratisk proces. 
Elevrådet er opdelt i to grupper – 2.-5. årgang og 6.-9. årgang. 
Der er nye lærere til at understøtte elevrådet – Lasse og Ellen. 
 

 



 

 

5 18.05 Konstituering af 
bestyrelsen m. valg af 
formand og næstformand 

Signe vælges til formand. 
Mikkel vælges som næstformand. 
Tillykke til begge 

 

5 18.15 
 
 

Trafikprojekt 
- Status på 

samarbejdet med 
Veje og grønne 
område samt Trafik i 
Børnehøjde.  

Der er igangsat et pædagogisk projekt omkring trafik, hvor 6.D 
er tovholdere på. Det hedder Trafik i Børnehøjde. 
Dette projekt handler om, at ændre adfærden hos eleverne og 
forældre. 
Der er to konsulenter på projektet, som følger det hele vejen, 
og der skal udvikles en trafikpolitik, som der skal undervises 
efter på skolen. 
Dette går i gang d. 5. september. 
Det pædagogiske projekt afsluttes med et fælles arrangement 
for 0.-6. årgang og samtidig bliver der lavet reguleringer af 
trafikken omkring skolen.  

 

6 18.30 Handleplan for omlagt 
undervisning (Bilag) 

Omlagt undervisning er det nye begreb for vikardækning, 
ligesom vikarer nu hedder timeansatte. Desuden er der 
særligt bevågenhed ift. at styrke kvaliteten af den omlagte 
undervisning.  
Dette har længe haft politisk interesse. 
SKB skal lave et princip om omlagt undervisning. 
SKB efterlyser en afklaring af, hvordan skolen har 
struktureret arbejdet med den omlagte undervisning. 

Skoleledelsen laver et 
oplæg omkring 
skolens strukturering – 
Det kommer på næste 
møde. 



 

 

Ligeledes kan det aflede en revidering af princippet om 
skole/hjem-samarbejdet. 
 
Efterlysning af gennemgang af principper. 

Skoleledelsen finder 

oversigten over skolens 

principper.  

7 18.45 Spisning  Flyttes til starten af 
mødet fremadrettet.  

8 19.10 Kantine:  
- Status på igangsatte 

tiltag: 
”Kommunikation & 
Det gode måltid”. 

- Fremadrettet 
arbejde med kantine 
og kost 

Kasper har undersøgt tilbuddet af mad i kantinen, og det er plads til 

endnu mere fokus på kvalitet. Derudover anbefalers det, at der 

tilbydes uddannelse til den ansvarlige for kantinen. 

 

Der skrives ud på Teams vedr. menu og eventuel sygdom. Derved 

kan man tilvælge oplysninger fra kantinen. 

Der er taget initiativ til at højne kvaliteten. 

 

Medarbejdere i kantinen skal inkluderes mere i skolens dagligdag. 

 

Evt. spørgeskema eller anden undersøgelse af, hvad eleverne gerne 

vil have. 

 

Arbejde med kost og sundhed – evt. udarbejdelse af princip. Først 

kigges der på RK’s kostpolitik. 

Skoleledelsen kontakter 

elevrådet mhp. en 

brugerundersøgelse af 

kantinen.  

Roskilde kommunes 

kostpolitik medbringes 

på kommende 

bestyrelsesmøde 



 

 

 
 

 
 
 
 

9 19.25 Eventuelt 1. Det ønskes, at der laves en gennemgang af alle principper. 

2. Der forespørges fra elevrådet om mulighed for drikkevarer i 

kantinen (juice el.lign.). 

3. Større fokus på trivsel, i særdeleshed efter Corona. 

4. Fra forældremøderne spørges der til mobilpolitik. 

 

 


